
  

 

 

 

 

 

 

 

Leden van de gemeenteraad 

 

 

 

 

11 december 2018 

 

 

Geachte leden en voorzitter van de gemeenteraad, 

 

Rapport Vindbaarheid en beschikbaarheid van de specialistische jeugdhulp voor ouders en jongeren 

in Oss 

Hierbij bieden wij u ons rapport ‘Vindbaarheid en beschikbaarheid van de specialistische jeugdhulp voor 

ouders en jongeren in Oss’ aan. Het rapport geeft ons onderzoek weer over het proces van de eerste 

hulpvragen tot de start van een jeugdhulptraject. We hebben het onderzoek zoveel mogelijk opgezet vanuit 

het perspectief van ouders en jongeren.  

 

Hoofdrapport en publieksversie 

Het hoofdrapport bestaat uit een bestuurlijk rapport, met conclusies en aanbevelingen, en een 

bevindingenrapport. In het bevindingenrapport geven we het beleid, uitvoering en de praktijk van ouders en 

jongeren weer.  

Vanwege de omvang van het hoofdrapport hebben we ook een compactere versie gemaakt; de 

publieksversie. 

 

Gesprekken 

Voor het onderzoek hebben we veel gesprekken gevoerd: met ouders en jongeren, ondersteuners, 

verwijzers, doorverwijzers, zorgaanbieders en medewerkers van de gemeenten. Wij willen iedereen 

daarvoor bedanken. De gesprekken zijn de basis van dit rapport. 

 

Bestuurlijke reactie 

De reactie van het bestuur op het rapport hebben wij bijgevoegd. Het college geeft aan de aanbevelingen 

van het rapport samen met de aanbevelingen van de rapporten: “evaluatie beleidsplan jeugdhulp 2015-

2018”en “evaluatie centrumregeling 2018” mee te willen nemen in een plan van aanpak voor 

verbetervoorstellen.  

Het college heeft bij zijn bestuurlijke reactie ook het advies van de Adviesraad sociaal domein over de 

aanbevelingen van ons rapport gevoegd. Wij vinden het positief dat het college de Adviesraad sociaal  

domein om advies heeft gevraagd. Wij hebben van het advies kennis genomen.  

 

Het college geeft aan dat u en wij het plan van aanpak voor verbetervoorstellen ontvangen. Als wij het plan 

van aanpak hebben ontvangen zullen wij nagaan op welke manier onze aanbevelingen een vertaling hebben 

gekregen in het plan van aanpak. Ons voornemen is u daar in een brief verslag over uit te brengen.  

Ook adviseren wij u om het plan van aanpak in de raad te bespreken aangezien sommige onderdelen 

dermate belangrijk zijn dat het om meer gaat dan uitvoering; het gaat om richting geven aan de jeugdhulp in 

Oss. De jeugdhulp is een belangrijk onderwerp voor de inwoners van Oss en is daarmee politiek relevant.  



 

 

 

 

Graag zijn wij bereid tot een nadere toelichting op het onderzoek. 

 

Namens de rekenkamercommissie Oss, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Astrid van de Klift 

Voorzitter rekenkamercommissie Oss 


